
Notulen bestuursvergadering 26 juni 1996

Aanwezig: Elsa, Margot, Simon, Jaap en Michael

1. ALV 28 mei 1996
-weekbericht: Verschijningsfrequentie wordt één keer per vier weken. Instellen van een redactie wenselijk.

-peanut:
Nadenken over wie daarvoor zou kunnen worden benaderd (Ton de Baaij?).
Materiaal moet aan beginnende peanuts worden uitgeleend en aan het einde van het seizoen tegen
gereduceerde prijs te koop worden aangeboden. Met Paul Janssen wordt bekeken wat moet
worden aangeschaft (Simon).
Leiding yan peanuts volgend jaar waarschijnlijk Ronny (en wellicht Martien ).
Jeugdcommissie buigt zich binnenkort over dit probleem. Ideeën: organiseren van enkele vrije
trainingen voorjeugd op woensdagmiddag, materiaal aan beginnende spelers te leen geven.
Leden die weggaan bij de sectie gymnastiek worden aangeschreven. Margot vraagt Lex of hij
hiervoor een leuke folder wil ontwerpen (splitsen: peanut en overige HB/SB jeugd).
Jaap heeft contact gelegd met scholen die bij ons kunnen komen trainen.

-wervmg:

2. Jeugdcommissie
Jeugdbeleidsplan voortvarend opgepakt door Ger Fiddelers en Ton de Baaij. Brainstormvergadering was een succes.
Bestuur gevraagd om een gedragscode op te stellen voor spelers en coaches, met daarin aandacht voor o.a. toewij-
zing kleedkamers, ontvangst tegenstander en scheidsrechters, taken van spelers (o.a. veld), kleding, etc. Een eerste
aanzet wordt gemaakt door Michael en.Iaap. Gedragscode voor spelers en coaches uitsplitsen. Bewaking van deze
gedragscode zou kunnen gebeuren door er een vast agendapunt op de coachvergadering van te maken.
Besteding van opbrengst NOC/NSF Clubkasactie (bijv. dartbord, voetbalspel, spellen, of bijdrage in TV-Video)
wordt besproken met beheerscommissie i.v.m. plaasing in clubhuis (stÍnotr).

3. Coachvergadering 24 junil996
Besproken zijn: accommodatie (mogelijke fietsenstalling en uitbreiding velden), problemen met inbraak/diefstal
(telefoon waarschijnlijk toch weer dichter bij clubhuis en een apaÍe telefoon in de berging.Zijdeur wordt voortaan
op slot gehouden als clubhuis open is (controle).
Na vierdaagse wordt begonnen met het afbouwen van de berging.

4. Commissieverslagen
Zodra een datum is vastgesteld voor de najaarsvergadering, worden alle commissies afzonderlijk aangeschreven
t.z.v. financieel verslag en verslag van activiteiten (Michael).

5. Ingekomen brief sponsorcommissie
Simon heeft deze kwestie al vaker met de sponsorcommissie besproken.Zodrade huidige omslagen op zijn (duurt
niet lang meer), verdwijnt Baylor als sponsor uit het weekbericht.
Op korte termijn wordt met de sponsorcommissie een afspraak gemaakt voor een gesprek (M!ehae!).

6. Materiaal
Elsa knjgt geen (kopieën van) rekeningen. Daarom is Covee nog niet beraald. \&'-ordt z.s.m. geregeld.
Het is niet de bedoeling dat kopieën van rekeningen aan anderen dan bestuur ofbetrokken commissie worden
meegegeven.

Naar Covee duidelijk aangeven dat in beginsel alleen Paul Janssen namens de vereniging materiaal mag kopen. Als
iemand anders gaat, moet dit duidelijk aan Covee worden doorgegeven.

7. Beroeps- en strafzaak Dean Richardson
Met Dean wordt overleg gevoerd over de kosten van de beroeps- en strafzaak (Elsa). In beginsel moet iedereen zijn
eigen kosten/boetes betalen.

8. Trainingsstage HBI in de USA
Nog geen aangepast voorstel omtrent (borden)sponsoring ontvangen van Hans Lamers.

9. Volgende vergadering
Woensdag 14 augustus, 20.30 uur in het clubhuis.
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